ANNEX 7
Report of 
Ramsar Working Group 1 – Stock Assessment – G Daskalov
This report describes the discussions and results of the Ramsar Workshop (10-13 Oct 2005) Working Group 1 on Stock Assessment Issues.

The group made several recommendations, including suggestions for a stock assessment workshop; the development of a regional manual for best practises of stock assessment; and the needs for a stock assessment data inventory.

The latter parts of the presentation were included to demonstrate the dangers of too simplistic an approach to cause and effect in explaining datasets.

Приложение 7

Отчет Рамсарской Рабочей Группы 1 - Оценка Запаса – Г. Даскалов

Данный отчет описывает обсуждения и результаты Рамсарского Семинара                 (10-13 октября 2005), Рабочей Группы 1 по проблемам Оценки Запаса. Группа подготовила несколько рекомендаций, включая предложения для семинара по оценке запаса; развитию регионального руководства для улучшения практики оценки запаса и потребности в инвентаре данных оценки запаса. Последние части презентации были включены, чтобы демонстрировать опасности слишком упрощенного подхода в объяснении данных, причин и эффекта.

